
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 28. august 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål EL
Ministeren bedes oplyse, hvad ministeren agter at gøre for at løse den man-
gel på neurologer, der er på mange danske sygehuse, og som fører til årelan-
ge ventetider? Og vil ministeren tage initiativ til, at man som en del af løsnin-
gen opretter flere hoveduddannelsesstillinger inden for neurologi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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